
      

 

DEN NORSKE KIRKE 
Færder kirkelige fellesråd 

 

 

1 

 

 

Møtebok for Færder kirkelige fellesråd 

 

Møtedato: 20.04.2021 

Møtetid: kl. 18:00-20:30 

Møtested: Digitalt møte 

 

 

Tilstede:  
Ellen E Wisløff, Brooke Bakken, Muctarr Koroma, Marita Amalie McIntosh, Liv Bakke Mageroy, Elisabeth 

Aasland, Pål P. Syse, Marit Handeland. 

 

Meldt forfall: 

Tom Olaf Josephsen. 

 

 

Signaturer: 

 

__________________________________  __________________________________ 

 

 

__________________________________  __________________________________ 

 

 

__________________________________  __________________________________ 

  
 

__________________________________  __________________________________ 
 

 

__________________________________  __________________________________ 
 

 

__________________________________  __________________________________ 
 

 



      

 

DEN NORSKE KIRKE 
Færder kirkelige fellesråd 

 

 

2 

 

 

Møtebok for Færder kirkelige fellesråd 

 

Møtedato: 20.04.2021 

Møtetid: kl. 18:00 

Møtested: Møterom Borgheim 

 

 

Saker 

 
 

Sak 019/21 Orienteringssaker KF møte 20.04.2021 

1. Status – Drift under gjeldende smittevernstiltak «5B» 12.april – 22.april. / Smittevernveileder fra 

Den norske kirke (14.04.21).  

Endring forventes fra 23.april til enten «5C» eller nasjonale retningslinjer.  

2. Bygningsrelatert 

a. Teie torv reguleringsarbeid. Møte med Færder kommune og grunneiere 09.april 2021. 

Kommunen sammen med Asplan Viak begynner et nytt arbeid som har hovedfokus på 

torvets utforming, og mindre fokus på gate- og bruksplan regulering. Dette for å igjen rette 

blikket mot mulighetene en fornyet torv kan gi.  

Viktig at menighetsråd og fellesråd er engasjert i prosessen. Endringene vil antagelig påvirke 

kirken på alle sider og kan ha store konsekvenser for barnehagen, 

parkeringsløsning/adkomst, og evt støy avhengig av hvor mye trafikk veiene rundt Teie 

kirke skal ha og hvor veiene plasseres.  

b. Nabovarsel Torød kirke. Oppføring av garasje innenfor 4m grense/sprenging av fjell. 

c. Pålegg om separering av avløpsledning (spillvann/overflatevann) Hvitskjærveien 6A (Tjøme 

kirkestue) forventes i løpet av året.  

d. Tilskudd fra Riksantikvaren kr 114.000 til konserveringsrapport for inventar i Tjøme kirke – 

Besøk fra NIKU i mai. Verdibergingsliste. 

e. Status pågående investeringsprosjekter.  

Hvasser kirke overflatebehandling og vinduer er i sluttfasen og det ventes siste malingsstrøk 

til våren. Grusing av vei eller annen dekke trengs.  

Teie kirke tak omlegging er tilnærmet avsluttet. Det gjenstår maling av ny (forhøyet) gesims. 

Tjøme kapell tak istandsetting er ferdigstilt, innenfor budsjett.  

Utvendig arbeid ved Tjøme kirke og Nøtterøy kirke er startet. Stillaser er satt opp rundt deler 

av begge kirkene.  

f. Branntilsyn er avsluttet og godkjent. Dette har vært et stort arbeid som inkluderte 

oppdatering av branntegninger, revisjon av rutiner, praktiske øvelser. Videre er det viktig at 

brannforebyggende arbeid fortsetter med jevnlige øvelser for både ansatte, menighetsråd og 

frivillige.  

g. Fiber til Fredtun.  

I forbindelse med kommunens vann og avløpsprosjekt på Tjøme mistet Fredtun 

fibertilkobling. Det er behov å ha fiber til bygget ifm menighetens aktiviteter og utleie til 

lokale foreninger, mm. Det undersøkes løsninger for å få fiber lagt inn.  

3. Økonomi: Årsregnskap. Revisjonsberetning er mottatt for alle sokn samt fellesråd.  

4. Høringssvar til endringer til ny kirkeordning som følge av ny kirkebyggforskrift (eventuelt sak 

18/21) er sendt 22.03.21, kopi sendt til KF medlemmer. 
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5. Gravferd 

a. Festefakturaer er sendt ut for året 

b. Stellfakturaer er sendt ut for året 

c. «Legat» Stellfond ordning. Vurdering av avvikling. 

d. Begrensninger til gravferdskapasitet i Tjøme kirke og Nøtterøy kirke pga bygningsarbeid 

e. Middelaldergraver. Endring i lovverk fra 01.01.21 som innebærer at middelaldergraver som 

ikke har vært i bruk etter 1945 ikke kan brukes uten dispensasjonssøknad. Det nå kartlegges 

omfanget av graver som kan være berørt. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

 

 

Møtebehandling: 

 

 

 

Vedtak: 

KF tar informasjon til orientering. 

 

 

Sak 020/21 Søknader  

 

Tre søknader er sendt til KF for tilskudd. To av søknadene gjelder instrumenter til kirkene og en søknad for 

felles informasjonsblad Færder 5.1.  

 

Søknad 1: Flygel i Teie kirke 

Teie kirke søker om tilskudd til ny flygel i kirkerommet. Her fra søknaden: 

En av fordelene med flygelet (sammenlignet med orgelet) er mulighetene til å flytte det, og slik tilpasse 

bruken til ulike behov. Hele kirkerommet kan benyttes. Samtidig er dette utfordrende, siden et flygel i 

prinsippet ikke bør flyttes for mye. Flytting gir blant annet utfordringer relatert til stemming. Det 

eksisterende flygelet i valnøttfarget utførelse fra den anerkjente Schimmelfabrikken, har vært i trofast bruk 

helt fra kirken var ny i 1977. Til tross for at instrumentet i alle år har fått jevnlig vedlikehold og stemming to 

ganger årlig, er den tekniske tilstanden nå så preget av slitasje at det går ut over både lyd/klang og 

funksjonalitet. Kantorene i kirken og den faste pianostemmeren (Sigmund Berg) anfører at stemmingen 

holder svært kort tid. Det er derfor på høy tid med utskiftning etter godt over 40 års bruk. 

 

En ad-hoc arbeidsgruppe er nedsatt for å følge prosessen for ny flygel bestående av representanter for 

menighetsråd og kantor.  

Estetisk er det ønske om en flygel som er i valnøtt farge tilsvarende eksisterende og tilsvarende inventaret i 

Teie kirke for øvrig. 

Som arbeidskirke med gudstjenester, konserter og sangsamlinger trenger kirken et alternativ til orgelet. 

Korskolen øver ukentlig i Teie kirke.  

Estimat for flygel innkjøp er 365.000 inkl mva (ca 300.000 etter moms refusjon). 
Det er klarert med bispedømmekontoret at når instrumentet erstatter en eldre tilsvarende modell er det ikke 

behov for særskilt godkjenning. Flygel som er i Teie kirke i dag er ikke tenkt brukt videre i kirkens 

virksomhet.  
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Søknad 2: Flygel i Tjøme kirke 

Tjøme kirke søker om tilskudd til ny flygel i kirkerommet. 

I dag finnes det en eldre Yamaha U1 piano i Tjøme kirke og ønsket er å erstatte piano med en flygel. I dag 

leies det inn flygel ved konserter og det er ønskelig å ha en permanent instrument tilgjengelig særlig for 

konserter. En god flygel vil for øvrig øke musikk-kvalitet i kirkelige virksomhet, eksempelvis 

gravferdsseremonier, vigsler og gudstjenester og korvirksomhet. Instrumentet er et godt alternativ og 

supplement til orgelet. Det er et bredt spektre av musikksjangre som fremføres i kirken, fra klassisk til 

moderne, solo og akkompagnement. Flygelets egenskaper bør muliggjør allsidig bruk. 

Kostnadsestimat for flygelet er kr 415.000 inkl. mva (ca 330.000 etter moms refusjon). 

Estetisk er det ønske om en klassisk sort flygel som erstatter den som er der nå. 

Det er klarert med bispedømmekontoret at når instrumentet erstatter en eldre tilsvarende modell er det ikke 

behov for særskilt godkjenning. Piano som er i Tjøme kirke i dag er tenkt flyttet til Tjøme kirkestue og vil 

erstatte en eldre piano her.  

 

 

Søknad 3: Færder 5.1 

Informasjonsutvalget har sendt henvendelse om støtte til Færder 5.1, felles blad for de fem menighetene i 

Færder. Bakgrunnen er at bladet ble opprettet i 2018 som felles menighetsblad som erstattet tidligere 

Tjømeposten og Nøtterøy menighetsblad. Bladets inntekter er hovedsakelig basert på direkte gaver og 

offergaver/støtte fra menighetene. I etableringen av bladet har inntekter vært lavere enn det som var vanlig til 

Tjømeposten og Nøtterøy menighetsblad i det første året men det har økt i år to. I det tredje driftsåret for 

bladet (2020) kom korona. Offergaver har vært svært redusert pga av lite mulighet å ha kirkelige 

arrangementer. Bladet har blitt sett på som viktig å videreformidle kirkelig informasjon under pandemien. 

Dette fordi formen er stabilt (ikke endret pga korona), at den deles ut til innbyggere i hele Færder og at det 

ikke er et digitalt tilbud. Personer som ikke bruker nettet fortsatt har dette som et informasjonstilbud.  

Budsjett for Færder 5.1 har vært tema på flere koordineringsmøter med menighetsrådsledere. Budsjettet for 

tiltaket føres i Nøtterøy menighetsråds regnskap. 

 

Informasjonsutvalg i samarbeid med Nøtterøy menighetsråd har søkt midler hos eksterne parter. Begrunnelse 

for søknad er oppstartstøtte under koronaperioden, og det er etterspurt et tilskudd kr 150.000 som vil dekke 

eventuell underskudd i et tre-årsperiode. Målsetning er å være godt etablert med sponsorer når støtteperioden 

er avsluttet.  

 

 

 

Vurdering: 

 

Flygelkjøp: Begge kirker har lenge hatt behov for instrument fornying. I Teie handler det særlig om at 

dagens instrument har utlevd sin funksjonstid mens i Tjøme handler det om å øke kvaliteten og allsidigheten 

i instrumentet. Begge utvalg som jobber for nye flygler er innstilt på å søke midler til kjøpet. Tidligere 

praksis fra KF er at større instrument innkjøp får tilskudd som dekker en del av kostnaden, og det anbefales 

også i dette tilfellet. Andel av kostnaden som hhv KF og menighetsråd bidrar med er ikke fastsatt men 

vurderes fra tilfelle til tilfelle. 
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Funksjonelle og kvalitetsinstrumenter er viktig i konsertsammenhenger, til gravferdsseremonier og vigsler, i 

korvirksomhet og i gudstjenesteliv for øvrig.  

Det vil være viktig i prosessen å sikre instrumentets faglige kvaliteter. Kantor bes koordinere 

kvalitetssikringen etter drøfting i faggruppen om den beste måten å gjøre det.  

KF kan bruke disposisjonsfond til å finansiere tilskuddet til kjøp. Det anbefales at kjøpet foretas av KF og at 

anskaffelsen aktiveres i balansen sammen med øvrige investeringer i kirkene. 

Det anbefales å støtte flygelkjøp i begge kirkene med kr 250.000.  

Færder 5.1 

Bladet er et koordinert informasjonsarbeid fra alle fem menigheter. Bladet i seg selv bidrar til å vise kirkens 

virksomhet til lokal befolkningen, særlig i en tid hvor vanlig aktivitet har vært umulig pga pandemien og det 

har vært mulig å spare aktivitetsrelaterte kostnader i andre områder. Utforming er profesjonelt og av god 

kvalitet. Oppstarts støtte vil forhåpentligvis bidra til å få et godt etablert blad i tiden som kommer.  

Det anbefales å støtte bladet med kr 100.000. 

 

 

Forslag til vedtak: 

1. KF innvilger følgende søknader om tilskudd:  

a. kr 250.000 til flygelkjøp i Tjøme kirke. Prosjekt opprettes i KF investeringsbudsjett. 

b. kr 250.000 til flygelkjøp i Teie kirke. Prosjekt opprettes i KF investeringsbudsjett. 

c. kr 100.000 til Færder 5.1. Tilskudd overføres til Nøtterøy menighetsråd. 

2. Tilskudd finansieres fra KFs disposisjonsfond.  

 

 

 

Møtebehandling: 

Innkomne søknader er diskutert i møte. Tidligere investeringer i større instrumenter har vært spleiselag 

mellom fellesråd og menighetsråd, og det gjelder også her. Det er foreslått samme tilskudd til begge 

menighetsråd for flygelkjøp, og det støttes.  

Informasjonsarbeid har vært et satsingsområde for fellesråd over tid, og særlig å styrke informasjon ut til 

menighetene. I lys av at Færder 5.1 fortsatt er i oppstart fase, at pandemien setter begrensninger for vanlig 

inntekter fra ofringer, og at søknad til eksterne tilskuddsmidler ikke førte frem prioriteres tilskudd til Færder 

5.1.  

Menighetsråd er opptatt av mulighet å kunne melde inn nye eller endrede behov. Nytt punkt 3 legges inn i 

vedtak for å sikre at flere har anledning til å melde inn behov. For nye eller endrede behov som gjelder 2022 

(eller senere) meldes disse inn innen 10.juni og blir en del av ordinær budsjettbehandling. For prosjekter som 

kan realiseres i 2021 sendes søknader fortløpende til kirkevergen. Det er viktig at søknader er tallfestet og 

har en skriftlig beskrivelse og begrunnelse.  

 

 

Vedtak: 

1. KF innvilger følgende søknader om tilskudd:  

a. kr 250.000 til flygelkjøp i Tjøme kirke. Prosjekt opprettes i KF investeringsbudsjett. 

b. kr 250.000 til flygelkjøp i Teie kirke. Prosjekt opprettes i KF investeringsbudsjett. 

c. kr 100.000 til Færder 5.1. Tilskudd overføres til Nøtterøy menighetsråd. 

2. Tilskudd finansieres fra KFs disposisjonsfond.  

3. Nye eller endrede behov meldes inn slik.  

a. I forbindelse med budsjettbehandling for 2022 bes det om innspill fra menighetene innen 10.juni 

for nye eller endrede prioriterte behov. Behov beskrives med kostnadsoversikt og begrunnelse og 

sendes til kirkevergen. 

b. For prosjekter som kan gjennomføres i 2021 sendes søknader til kirkevergen fortløpende med 
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kostnadsoversikt og begrunnelse.  

 

 

 

Sak 021/21 Kirkelig gravplassforvaltning 

I KF mars møte handlet sak 16/21 om endringer til gravplasslovgivning fra 01.01.21. Som fortsettelse av 

saken presenteres i møte rammer og forutsetninger for kirkelig gravplassforvaltning.  

 

I møte blir det først presentasjon så anledning til å diskutere.  

 

Bakgrunn: 

KFs mandat fra kirkeloven legger til grunn at fellesrådet forvalter gravplassene i kommunen, så sant ikke 

annet er avtalt med kommunen. Det er per dags dato et fåtall av kommuner som har kommunal 

gravplassforvaltning. Lovverket åpner nå opp for mulighet for kommunen å overta oppgaven etter søknad til 

fylkesmann men det er også mulig å videreføre tidligere ordning med delegert ansvar til fellesrådet. Det er 

mange faktorer som taler for at kirkens organisasjon fortsatt har oppgaven, blant annet handler det særlig om 

eiendomsforhold for gravplassene, mulighet for kombinasjonsstillinger og effektiv drift, tette forhold mellom 

kirkelig drift og gravplassdrift (aktivitet, parkeringsplasser, mm) og eksisterende kompetanse.  

 

 

Forslag til vedtak: 

(Saken diskuteres i møte etter presentasjon.) 

 

 

Møtebehandling: 

Deler av informasjonen presentert er en del av lokal fellesrådsopplæring som etter planen skulle ha skjedd 

første kvartal 2020 som ble nedprioritert når pandemien kom. Det er aktualisert igjen behov for informasjon 

om gravplassforvaltning når lovverket har endret fra 01.01.2021.  

 

I møte ble det presentert bakgrunnen for hvorfor Den norske kirke har gravplassforvaltning, med historiske 

røtter tilbake til middelalder og frem utvikling frem til i dag. En oversikt over dagens situasjon ble også 

presentert. Herunder at soknet er eier av gravplasser og det gjør at mange eiendomsrettslig, juridisk så vel 

som praktiske ordninger er koordinert ved at fellesrådet har gravplassforvaltning. At stillinger innenfor 

gravplassforvaltning ofte ikke er store nok til å være heltidsstillinger i seg selv gjennom hele året, men i 

kombinasjon med vaktmester stillinger eller kirketjener stillinger ellers er det mulig å ha heltidsstillinger. Det 

samme gjelder for gravplass administrative stillinger.  

 

 

 

 

Vedtak: 

Presentasjon tas til orientering. 

 

 

Sak 022/21 Ny kirkelig organisering rapport "Samhandling i en selvstendig folkekirke - 

I løpet av 2019-2021 har Hovedutvalg for kirkelig organisering utredet prostifellesråd som et felles 

arbeidsgiverorgan for alle som arbeider lokalt i kirken. Dette er ledd i pågående prosess for å få et felles 

arbeidsgiver. Hovedutvalget legger nå frem sin rapport med utredningsarbeid og anbefalinger.  
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Rapportens oppbygging: 

Utvalgets rapport har tre hoveddeler. Første del inneholder fire kapitler som handler om bakgrunn og dagens 

situasjon. Her gjennomgås hovedutvalgets arbeid, dagens organisering og ulike rammer for ny organisering: 

Både historien, kirkens identitet og oppdrag, og ulike faktorer som legger rammene for en ny organisering.  

I del to presenteres sentrale tema for utredningen, med hovedvekt på prostifellesrådet. Her behandles blant 

annet ansvar og myndighet, arbeidsgiverorganisering, daglig ledelse og kirkedemokrati, i tillegg til rettslig 

modell for organisering av arbeidsgiveransvaret.  

I den tredje delen av rapporten gjøres det en helhetlig vurdering av ulike valg, som resulterer i utvalgets 

anbefalinger. Her presenteres også måloppnåelsen, ulike konsekvenser og risikovurderinger. Til slutt peker 

utvalget på valg knyttet til implementering og hvilke temaer som bør utredes videre. 

Vedlagt rapporten er syv dokumenter. Delrapporter fra fire arbeidsgrupper er de første: 1 –

arbeidsgiverorganisering, 2 – biskopens rolle, 3 – kirkelig demokrati og valgordninger, 4 – kirke og 

kommune. I tillegg er det i vedlegg 5 en oversikt over historiske linjer, vedlegg 6 «alternativer for 

arbeidsgiverorganisering» og vedlegg 7 konsekvensanalyse av modeller for ny kirkelig organisering. 

 

Prosess for organiseringsarbeid 

Nyere tidsprosess oppsummeres kort her. Fullstendig historikk finnes i vedlegg 5. Etter en lengre tids prosess 

og vedtak i Kirkemøtet om utredning av felles arbeidsgiveransvar ble det nedsatt en arbeidsgruppe som 

skulle ha utredningsoppgaven. 

Kirkerådet utarbeidet mandat for prosess som ga «bestillingen» til utredningsarbeid i 2019. Dette er vesentlig 

for videre forståelse av avgrensning av utredning og hvilke premisser som er lagt til grunn. 

I høst 2020 var det holdt digitale «innspills møter» hvor menighetsrådsmedlemmer, ansatte og andre 

interessenter var invitert å delta. Arbeidsgrupper leverte delrapporter (vedlegg 1-4) høst 2020, og rapport fra 

hovedutvalget med anbefalinger om prostifellesråd er levert 31.mars.  

 

Neste steg er behandling av rapporten i Kirkerådets møte 21.-22.mai. Til møte blir det vurdert om 

anbefalingen skal sendes på høring. Det antas at det blir høring direkte deretter med høringsperiode 

fra 1.juni til 01.september/01.oktober.  

Deretter vil rapporten og høringsarbeid så langt være sak til Kirkemøtet november i år.  

Neste år i april (2022), skal Kirkemøtet behandle saken. Etter planen skal saken inneholde «prinsippvedtak» 

om hvor arbeidsgiveransvar skal ligge. 

Når prinsippvedtaket er gjennomført vil det være detaljplanlegging videre, med evt videre vedtak i 

Kirkemøtet 2023.  

Implementering av endringer (virksomhetsoverdragelser), gitt at det er tilslutning til foreslåtte løsninger, 

estimeres fra 2025 til 2028.  

 

 

Sentrale temaer 

Hovedfokus i rapporten er arbeidsgiveransvar og presentasjon av 3 modeller for prostifellesråd. 

Prostifellesråd vil erstatte dagens fellesråd og prostier. Rapporten utreder hvordan andre roller, forhold og 

oppgaver blir påvirket med opprettelse av nytt prostifellesråd (se også delutredninger). Det gjengis i 

rapporten om medlemmene i hovedutvalget er enige, uenige og eventuelt med stemmetall.  Rapporten er 

også tydelig på at det er flere områder som ikke er godt nok utredet, blant annet behov for mulige endringer i 
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sokne- og prostistruktur og hvordan ledelse på lokalt arbeidssted kan løses, valgregler og hva bispedømmets 

rolle og oppgaver blir.  

 

Dagens fellesråd har ansvar for kirkebyggforvaltning, gravferdsforvaltning økonomiforvaltning og 

arbeidsgiveransvar inkl styringsrett for lokal kirkelige tilsatte, og oppgavene vil overføres til ny opprettet 

prostifellesråd. 

 

Modeller  

Tre mulige modeller er utredet, se kapittel 8 for nærmere informasjon: 

 

1 – Prostifellesrådet er organ for soknet, alle er ansatt der 

2 – Prostifellesrådet er organet for soknet og RDNK, alle er ansatt i RDNK 

3 – Delegasjon av arbeidsgiverfunksjoner fra RDNK til prostifellesrådet 

 

I alle modeller blir det presentert hvilket ansvar og myndighet modellen har, bl.a. rettslig forankring 

(myndighet fra soknet eller fra RDNK), hvordan sammensetning og valgordning til prostifellesrådet tenkes, 

hvordan daglig ledelse kan løses, og hvordan forholdet mellom bispedømmenivået og nasjonale nivået blir 

påvirket.  

 

 

Forslag til vedtak: 

KF tar informasjon til orientering og starter prosessen med et felles møte for stab og råd.  

 

Det etterspørres følgende bistand i forberedelse for og i høringsprosessen: 

Xx 

xx 

 

 

Møtebehandling: 

 

Rapporten er viktig og foreslåtte endringer kan få store konsekvenser.  Rapporten kan være krevende å 

forstå. I dette møtet ble innhold og forslag i rapporten ikke vektlagt. 

 

Kirkelig fellesråd ønsker en god høringsprosess. Fokus i møtet var hvordan vi kan tilrettelegge for en god og 

aktiv prosess i kirkens stab og medlemmer i menighetsrådene.  Vi skal gi god informasjon og bidra til 

motivasjon for å delta i høringsarbeidet. 

 

Kirkevergen refererte fra møte med biskop, proster og kirkeverger 16.april hvor tema var tilsvarende. Frister 

og tidslinje videre var et fokusområde. Blant annet i møte ble det poengtert at Kirkemøtet 2022 (hvor det skal 

gjøres prinsippvedtak om valg av modell) kommer kun fem måneder etter Kirkemøtet 2021 som er utsatt til 

november i år. Til vanlig er det et års syklus for Kirkemøtet og det anbefales å jobbe for en utsettelse av 

Kirkemøtet 2022 fra april til høsten. Det er store geografiske forskjeller i soknestørrelse i kirke-Norge, også i 

vårt bispedømmet. Tunsberg bispedømme tilsvarer gamle Vestfold kommuner og Buskerud kommuner. Flere 

av Vestfold kommunene er sammenslåtte, mens det finnes også mange små kommuner i Buskerud som ikke 

har vært gjennom en slik prosess. Bispedømmet håper å lage en fysisk samling etter sommer, og legger opp 

til en solid orienteringsfase først med en diskusjonsfase deretter.  

 

Fellesrådsleder orienterte fra Nettverk for kirkelig fellesråd. 27.mai blir det et møte for alle fellesrådsledere 

og Harald Askeland innleder.  
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I møte er det understreket viktigheten av at flere forstår hvilke endringer som er foreslått, og at de engasjerer 

seg. Blant annet ble det foreslått å få en tegnet oversikt over dagens situasjon for Færder og hvordan 

modellforslagene ville bli seende ut. I tillegg nevnes det at det er viktig at lokale politikere forstår hvordan 

endringer til organisering og relasjonen mellom kirke og kommune.  

 

I lederforum for menighetsrådsledere ble det ytret ønske om et fysisk, fellesmøte med ansatte og 

rådsmedlemmer før sommer og det ble gjentatt i KF møte. De ansatte vil bli mest påvirket av endringene og 

det er viktig at de får god informasjon og at rådsmedlemmer lokalt har et arena å kunne høre hva som er 

viktig for dem. 

 

Endringsforslagene vil engasjere mange. Og fordelene og ulempene med de ulike modellene vil avhenge av 

hvem som blir spurt. Det er viktig at vi fokuserer på en saklig og respektfull dialog og ikke går inn i 

«skyttergraver» basert på stereotyper eller antagelser. I tillegg vil en slik langsiktig prosess være 

energitappende hvis dette blir vår hovedfokus over tid. Det er viktig at kirkens vanlige utøvende oppgaver 

ikke blir nedprioritert eller vesentlig påvirket mens arbeid for en fremtidig organseringsløsning pågår.  

 

 

 

 

 

Vedtak: 

KF tar informasjon til orientering og starter prosessen med et felles møte for stab og råd.  

 

Det nedsettes et ad-hoc utvalg bestående av Ellen Wisløff, Marit Handeland, Marita McIntosh og Brooke 

Bakken for å lage en prosess for høringsarbeidet.  

 

 

Sak 023/21 Eventuelt saker fra møte 2021.04.20 

Saker meldt inn til eventuelt i KF møte 20.april. 2021 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

 

 

Møtebehandling: 

 

1. Torød menighetsråd ber om at vår og høstrydding utenfor Torød kirke legges inn i KFs årshjul.  

 

2. Teie menighetsråd etterlyser status for blomsterbed utenfor Teie kirke. 

 

3. Hans Nielsen Hauge 250 års jubileum. Arrangementer i kirkene i Færder.  

- Teie kirke har planlagt flere kveldsarrangementer i høst om temaet. 

- Hvasser kirke har planlagt en kveldsarrangement i høst.  

- Torød og Nøtterøy kirker ønsker også arrangementer men har ikke fastsatt planer per nå. 

 

Informasjon om arrangementene kan med fordel samordnes.  

 

 

Vedtak: 
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Kirkevergen følger opp årshjul for Torød kirke og bed utenfor Teie kirke, menighetsrådsledere koordinerer 

videre arbeid med planlegging av jubileumsarrangementer.  

 

 
 

 

For Færder kirkelige fellesråd 

 

Brooke Bakken 

Kirkeverge 


